
PROTOKÓŁ NR 13/15

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej,

które odbyło się 8 października 2015 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 16:00, a zakończyło o 18:40.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Krzysztof Gorczyca,

2. Krystyna Konieczna,

3. Zofia Ujma,

4. Anna Klepacz,

5. Paweł Ciszewski.

Nieobecni usprawiedliwieni: Artur Wrona.

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Mariusz Kubiak,

2. Halina Cobiak,

3. Agnieszka Kryszkowska,

4. Marek Garncarek,

5. Krzysztof Ślęzak,

6. Marek Mikrut,

7. Andrzej Machnica,

8. Paweł Pituch.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia – zatwierdzenie porządku obrad.

2. Rozpatrzenie  wniosków mieszkańców Krzaczyny.

3. Rozpatrzenie wniosku z dyżuru radnych z dnia 01.09.2015 r.

4. Informacje o poczynaniach KSWiK celem zaopatrzenia miasta w wodę.

5. Pytania i interpelacje.

6. Wnioski.

7. Zakończenie posiedzenia.

Ad. 1 Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej przywitał zebranych i zapoznał z porządkiem

posiedzenia komisji.

Członkowie komisji zatwierdzili jednogłośnie porządek obrad.

Ad. 2  Jako pierwszy był  poruszany problem przekazany przez  mieszkańców dzielnicy  Krzaczyna

związany z brakiem wodociągów, co skutkuje  brakiem wody nawet w studiach przy panujących suszach.

Przewodniczący  Komisji  –  p.  Krzysztof  Gorczyca  prosił  o  przedstawienie  planów  na  najbliższą

przyszłość przez dyrektora technicznego KSWiK- p. Ślęzaka.

Według planów inwestycyjnych (wieloletnich) KSWiK ma ujętą budowę wodociągów na Krzaczynie w

latach 2017-2020.



Według  p.  Dyrektora  KSWiK  obowiązkiem  jest  wpięcie  do  kolektora  odprowadzającego  ścieki,

dostarczanie  natomiast  wody,  kiedy  mieszkańcy  mają  studnie,  jest  na  drugim  miejscu.  Na  pytanie  p.

Krzysztofa Gorczycy: „Jak rozwiązać problem na obecną chwilę?”, Pan Ślęzak oznajmił, że już będą pracować

nad  koncepcją  działania,  o  czym  na  bieżąco  radnych  będzie  informować  p.  Wiceburmistrz  -  Agnieszka

Kryszkowska.

Pan Krzysztof Gorczyca przedstawił dane ze sprawozdania z działalności spółki KSWiK za 2014 rok,

według którego to sprawozdania z pięciu ujęć wody funkcjonujących w Kowarach pobierane jest pięć  razy

więcej wody, niż dostarczane mieszkańcom. Tak więc, na cenę wody ma to na pewno duży wpływ.

Radny,  p.  Paweł  Pituch  pytał,  co  spółka  KSWiK  zrobiła  przez  lata  funkcjonowania  w  kierunku

zapewniającym dostarczaniu potrzebnej ilości wody mieszkańcom bez względu na warunki atmosferyczne,

dlaczego w Mysłakowicach jest woda, a w Kowarach nie ma?

Pan  Dyrektor  tłumaczył  niedobory  wody  zanieczyszczonymi  sączkami,  suszą.  Wspominał  o

poczynaniach jakie spółka robi:

• poszukiwania wody trwają, robi to hydrolog, na Sulicy (Podgórzu),

• Straż Pożarna uzupełnia zbiorniki wożąc wodę z Mysłakowic za darmo,

• na Podgórzu remontowane są bieżące sączki,

• monitorowana jest sieć wodna, dzięki zakupionemu aparatowi, co wpłynie na obniżenie strat wody.

Tyle wyjaśnień p. Dyrektora.

Istotnym było pytanie o koszt odwiertu. Wielkość tej inwestycji ma być znana w ciągu najbliższych

tygodni.

Radny,  p.  Mariusz  Kubiak  zwrócił  uwagę  na  nie  dokończone  roboty  związane  z  przepięciami

wodnymi na tzw.  Osiedlu Górniczym. Zapewnienie  ze  strony KSWiK padło,  że  będzie  wszystko zrobione

przed zimą.

(Punkt 2 protokołu zawiera treść z pkt. 2 i 4 porządku obrad)

Ad.  3 Przewodniczący  Komisji  p.  Krzysztof  Gorczyca  zapoznał  radnych  ze  sprawą  jaką  zgłosił

mieszkaniec Kowar na dyżurze 01.09.2015 r.

Przybyły na posiedzenie komisji p. Mikrut wyjaśnił całość zagadnienia. Obecna Pani Wiceburmistrz

zasugerowała, aby p. Mikrut złożył odpowiedni wniosek do Urzędu Miejskiego.

Ad. 4 W sprawach różnych, radny p. Krzysztof Gorczyca poruszył budowę łącznika między ul. 1 Maja

a  Jagiellończyka.

Optymalnym rozwiązaniem budowy tego łącznika będzie wykonywanie go etapami ze względu na

wysoki kosztorys, należy najpierw utwardzić nawierzchnię przejścia.

Pan Mariusz Kubiak zwrócił uwagę na wadliwe urządzenia w nowo powstałej siłowni na powietrzu

przy ul. Matejki.

Pani Wiceburmistrz wyjaśniła, że jest czteroletnia gwarancja, firma  musi się wywiązać z umowy.

Na tym posiedzenie zakończono.



Wnioski Komisji:

1.  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  pozytywnie  opiniuje  propozycję  zmiany  planu  przestrzennego

zagospodarowania dotyczącego nieruchomości w dzielnicy Krzaczyna, o który ubiega się mieszkaniec Kowar,

 będący na dyżurze radnych 01.09.2015 r.

2. Komisja Gospodarki Komunalnej wnioskuje o wnikliwą i szczegółową analizę działań KSWiK, dotyczących

zapewnienia wody wszystkim mieszkańcom Kowar bez względu na warunki pogodowe.

3. Komisja Gospodarki Komunalnej wnioskuje, aby Pani Wiceburmistrz informowała na bieżąco radnych o

wszelkich działaniach KSWiK-u mających na celu stałe dostarczenie wody mieszkańcom Kowar. Być może,

możliwe będzie przesunięcie budowy sieci wodociągowej w dzielnicy Krzaczyna z terminu zaplanowanego na

lata 2017 - 2020 na wcześniejszy termin.

Protokołowała:                                                                                                             Przewodniczący Komisji:

Zofia Ujma                                                                                                                 Krzysztof Gorczyca


